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Abstract (en)
The invention proposes a device for deburring moulds or cores, particularly in narrow interspaces in such moulds. For this purpose, a device
according to the invention is characterised by a holding body (1) on which deburring blades (9) are mounted so as to be displaceable axially in such
a way that they yield (in direction C) in the case of displacement in one direction (B) and move forwards (in direction -C) in the case of displacement
in the opposite direction (-B), the deburring blades (9) having a deburring section (12) which extends away from the holding body (1) at a finite angle
to the displacement direction (B). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung schlägt eine Vorrichtung zum Entgraten von Formen oder Kernen, insbesondere in engen Zwischenräumen derartiger Formen, vor.
Hierzu ist eine erfindungsgemäße Vorrichtung gekennzeichnet durch einen Haltekörper (1), an dem Entgratlamellen (9) derart axial verschiebbar
gelagert sind, daß sie bei Verschiebung in einer Richtung (B) zurückweichen (in Richtung C) und bei Verschiebung in der entgegengesetzten
Richtung (-B) sich nach vorne (in Richtung -C) bewegen, wobei die Entgratlamellen (9) einen Entgratabschnitt (12) aufweisen, der sich unter einem
endlichen Winkel zur Verschieberichtung (B) vom Haltekörper (1) forterstreckt. <IMAGE>
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